
Gliwice 01.10.2020r.

Sprawozdanie z działalności
Prezydium Rady Rodziców

w roku szkolnym 2019 / 2020

W roku szkolnym 2019 / 2020 z powodu wybuchu pandemii Covid 19 odbyło się jedno
zebranie Rady Rodziców: 3 października 2019 r.
Prezydium  Rady  Rodziców  spotykało  się  cztery  razy,  z  czego  trzy  spotkania  odbyły  się
w obecności pani dyrektor. 
Prezydium Rady Rodziców w roku szkolnym 2019 / 2020 prowadziło następującą działalność:

 Stworzono  nową  bazę  danych  rodziców  –  przedstawicieli  klas,  co  znacznie  ułatwiło
komunikację między rodzicami działającymi w Radzie Rodziców.

 Opiniowano oceny dorobku zawodowego nauczycieli  ubiegających się o stopnie awansu
zawodowego.

 Opiniowano nowe regulaminy szkoły oraz Punktowy System Oceniania Zachowania.
 Przyjmowano podania od komisji przedmiotowych w sprawie dotowania konkursów oraz

materiałów dydaktycznych.
 Uchwalono  preliminarz  na  rok  szkolny  2019  /  2020   oraz  zatwierdzono  sprawozdanie

finansowe za rok 2018 / 2019.
 Organizowano na bieżąco zaopatrzenie gabinetu pielęgniarki szkolnej.
 Monitorowano i interweniowano u dyrekcji w sprawie skarg rodziców na nauczycieli i panią

pielęgniarkę.
 Zajmowano  się  drobnymi,  bieżącymi  sprawami  takimi  jak  udział  w  uroczystościach

szkolnych, (inauguracja roku szkolnego, Dzień Edukacji Narodowej, Koncert Charytatywny
dla Syrii), dostarczano faktury i rozliczenia z nauczycielami.

 Z  wielkim  sukcesem  przy  wsparciu  Rady  Pedagogicznej  i  rodziców  uczniów,
zorganizowano  Piknik  Szkolny  19  października.  Prezydium  Rady  Rodziców  udało  się
pozyskać nagrody oraz fanty na loterię niespodzianek od Rady Dzielnicy „Śródmieście”
i Firmy HH Poland, a także bigos od ATA S.A.

 Przyznano nagrodę pieniężną w kwocie 500 zł  dla Absolwenta Sportowca Roku (ponieważ
nie  organizowano  Uroczystej  Gali  środki  na  nią  przeznaczone  wydano  na  nagrodę  dla
Tatiany Gromady Mistrzyni Polski w Kolarstwie Górskim, a także utalentowanej pływaczki
uczennicy  klasy  sportowej  1-6).  Absolwentem  Roku  została  Sonia  Szczotka  wybitna
uczennica, laureatka olimpiady matematycznej, oraz licznych konkursów informatycznych,
recytatorskich oraz pieśni).

 Na bieżąco wysyłano komunikaty na stronę internetową szkoły.
 Prezydium Rady Rodziców wystąpiło z podaniem o utworzenie klasy dwujęzycznej w roku

szkolnym 2020/2021, co skutkowało utworzeniem takiej klasy (już trzeciego rocznika).
 Na prośbę rodziców wykonano fotografie klasowe w szkole.
 Odpowiadano na skargę złożoną w Kuratorium Oświaty w dniu 30.12.2019r.
 Na  wniosek  Prezydium  Rady  Rodziców  zezwolono  uczniom  klas  ósmych  na  odbycie

wolontariatu w świetlicy szkolnej.
 Po  trwającej  cały  semestr  polemiki  z  Radą  Pedagogiczną  o  pozostawienie  klasyfikacji

rocznej i śródrocznej na dotychczas działających zasadach, przy ogromnym wsparciu Pani
Dyrektor  i rodziców w szczególności z klasy 7a, udało się osiągnąć porozumienie. 

 Na prośbę Rady Rodziców skrócono dwie przerwy popołudniowe, by umożliwić uczniom
zdążanie na dodatkowe zajęcia pozalekcyjne.

 Na wniosek Rady Rodziców zmieniono godziny pracy pielęgniarki szkolnej.



 Zmieniono zapis w Regulaminie Rady Rodziców  § 10 pkt. 1 
 Z 10 % wpłat na Radę Rodziców zakupiono uczniom klas 4-8 wyróżnionym czerwonym

paskiem lektury szkolne, a uczniom klas 1-3 batoniki.
 Zakupiono puchary dla Absolwenta i Sportowca Roku, a także dyplomy dla absolwentów

klas ósmych.
 Prezydium umożliwiło klasom zakup ćwiczeń w cenach dotacyjnych.
 Prezydium  zakupiło  nowe  ksero  na  potrzeby  uczniów,  z  pieniędzy  które  pozostały

z darowizn od klas 1-8.

 Przewodnicząca Prezydium Rady Rodziców
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